
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 5. december 2022 

 

Til stede: Gitte, Tom, Mette og Ronja Frida (ref.) 

1. Valg af ordstyrer: Tom 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Indflytter mappe: Vi kigger på dem individuelt til næste møde 

4. Formandsmøde: Vi kommer med en evaluering fra seminaret. 

5. Evt.: Hvis man har problemer med at logge ind for at se sit forbrug, kan det 

skyldes at man skal sætte et “0” foran leje nummeret, da det kun er på 10 cifre. 

6. Næste møde er den 23. januar 2023 

 

 

Afdelingsbestyrelsen 


